
Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 29. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 137
Forslag til lov om akkreditering af videregående uddannelsesinstitutioner.
Af ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser (Morten
Østergaard)

Spørgsmål 6
Vil ministeren sikre, at der foretages en evaluering af hovedtræk af virkninger-
ne af akkrediteringen efter 2 år, også med henblik på at sikre de væsentlige
perspektiver, som ministeren nævner i bemærkningerne til lovforslaget, bl.a.
under pkt.4 om ” Økonomiske og administrative konsekvenser for stat, regio-
ner og kommuner”, idet der ønskes en evaluering der fokuserer på, om det
samlede bureaukrati i sektoren reduceres, idet en sådan evaluering må være
mulig at foretage efter 2 år, da der da forventes at være institutioner, der har
gennemgået institutionsakkrediteringen og således kan bruges som cases,
hvorimod vil det blive svært at gribe ind over for uheldige tendenser og foreta-
ge sammenligninger med situationen før indførelsen af institutionsakkredite-
ring, hvis man udskyder en evaluering yderligere, og vil ministeren endelig
umiddelbart efter evalueringen oversende en rapport om herom til udvalget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. april 2013.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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